
Після зупинки ЧАЕС гостей 
зони відчуження більше стала 
цікавити екологічна ситуація, 
доля об'єкту "Укриття", м. 
Славутича і його мешканців,
підприємств, розташованих на
цій території. В цілому ж  інте
рес світової громадськості не 
зменшився настільки, щоб за
явити, нібито він зникає, як це 
нещодавно передбачали деякі 
спеціалісти і окремі ЗМІ. Адже 
потенційно небезпечною зали
шається сама ЧАЕС, на якій 
досі ще є чимало ядерних ком
понентів, будується об’єкт 
"Укриття", та й люди просто 
цікавляться і співпереживають.

І торік чорнобильський під
розділ агентства "Чорнобиль- 
інтеріформ" намагався макси
мально виконати свої функції 
щодо організації прийому, су
проводу та сервісного обслуго
вування зарубіжних фахівців, 
представників ЗМІ, громадсь
кості тощо. Слід відмітити, що 
"чорнобильська географія" істо
тно розширилась, тобто Чорно
билем з його проблемами і особ
ливостями цікавляться пред
ставники країн, коло яких не

впинно розширюється. Особли
во це засвідчив минулий рік, ко
ди до зони навідались піддані 
Грузії, Кореї, Нової Зеландії, 
Люксембургу, Об’єднаних Араб
ських Еміратів, Південно-Афри
канської Республіки, Туреччи
ни, Таджикистану. Звичайно ж, 
це були вчені, представники 
ділових кіл, громадських, бла
годійних та релігійних органі
зацій, журналісти. Якщо робити 
короткий аналіз і порівняння, то 
виглядатиме все приблизно так: 
1999 рік - 315 делегацій (1234 
особи), 2002 рік - 270 делегацій 
(1711 осіб з 39 країн).

Упродовж минулого року за 
послуги, що їх надано інозем
ним та вітчизняним гостям 
Агентством "Чорнобильінтер- 
інформ", зароблено близько 
160000 грн. Стосовно гума
нітарної допомоги, як то було 
раніше, особливо в перші роки 
по аварії, то її не було. Пояс
нюється це відрізком часу, що 
вже минув, іншими проблемами 
сьогодення і наявністю сучас
них "гарячих" точок, а також де
якими державними актами мит
ного законодавства України.
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